Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache: Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language:



Beyond Capital Partners Fund II Beteiligung "Soft & Cloud GmbH" wächst durch Übernahme der SB Software-Broker GmbH zum führenden Anbieter in Deutschland

Januar 2024, Frankfurt am Main – Der von Beyond Capital Partners GmbH beratene Beyond Capital Partners Fund II hat über deren Portfolio-Unternehmen Soft & Cloud GmbH 100% an dem Wettbewerber SB Software-Broker GmbH im Rahmen eines Asset Deals erworben. Das Closing der Transaktion wurde Ende Dezember 2023 vollzogen.

Soft & Cloud wächst damit im Segment der gebrauchten Standard-Software zum führenden Anbieter in Deutschland. Durch die Übernahme und Integration von SB Software-Broker wird sich Soft & Cloud noch breiter im Bereich der Großkunden positionieren und insgesamt zukünftig auf rund 10.000 B2B-Kunden zugreifen können. Der Großkundenvertrieb wird dafür zukünftig von Christian Dransfeld, Gründer und Geschäftsführer von SB Software-Broker, geleitet werden.

Zusammen mit den im Jahr 2023 bereits umgesetzten operativen Wachstumsmaßnahmen wie der Eröffnung des zweiten Standortes in München, der Verdopplung des Sales-Teams und dem Release des neuen Online-Portals ist Soft & Cloud in der Lage, seine Expansionsstrategie fokussiert weiter umzusetzen und zukünftig B2B-Kunden aus weiteren Zielmärkten in Europa aktiv mit digitalen Lösungen rund um das Thema von gebrauchter Standardsoftware zu bedienen.

Über Soft & Cloud: Soft & Cloud ist einer der führenden Anbieter von gebrauchter Standard-Software in Deutschland und hat sich seit seiner Gründung im Jahr 2014 als Innovations- und Technologieführer entlang seiner Vertriebsstrategie positioniert. https://www.softandcloud.com

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. Diese Finanzierung wird ermöglicht durch die finanzielle Unterstützung der Europäischen Union im Rahmen der Eigenkapitalfazilität für Wachstum im Rahmen der Verordnung (EU) Nr. 1287/2013 der Europäischen Union und des Rates zur Einrichtung eines Programms für die Wettbewerbsfähigkeit von Unternehmen und kleinen und mittleren Unternehmen (COSME) (2014-2020). https://beyondcapital-partners.com









beyond capital partners



Beyond Capital Partners Fund II portfolio company "Soft & Cloud GmbH" acquires SB Software-Broker GmbH to become the leading provider in Germany

January 2024, Frankfurt am Main — Beyond Capital Partners Fund II, a fund advised by Beyond Capital Partners GmbH, has acquired through its portfolio company Soft & Cloud GmbH 100% of the assets of SB Software-Broker GmbH. The closing of the acquisition has been accomplished at the end of December 2023.

Soft & Cloud is thus becoming the leading provider in the used standard software segment in Germany. Through the acquisition and integration of SB Software-Broker, Soft & Cloud will position itself even more broadly in the large corporate segment and will be able to access a total of around 10,000 B2B-customers. In the future, the key account sales division will be managed by Christian Dransfeld, founder and managing director of SB Software-Broker.

Together with the operational growth measures already implemented in 2023, such as the opening of the second location in Munich, the doubling of the sales team and the release of the new online portal, Soft & Cloud is in a position to continue implementing its expansion strategy in a focused manner and actively serve B2B customers from other target markets in Europe with digital solutions for used standard software in the future.

About Soft & Cloud: Soft & Cloud is one of the leading service providers for used software licences in Germany and established itself since its inception in 2014 as innovation and technology leader along its sales strategy. https://www.softandcloud.com

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. This financing is made possible through financial backing of the European Union under the Equity Facility for Growth established under Regulation (EU) No 1287/2013 of the European and the Council establishing a Programme for the Competitiveness of Enterprises and small and medium enterprises (COSME) (2014-2020). https://beyondcapital-partners.com/en/home









beyond capital partners